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Parlamentul României

IN TERPE LA RE

Adresată domnului loan Deneș, Ministrul Apelor și Pădurilor
De către doamna senator PSD: Emilia Arcan
Circumscripția nr 29, Neamț
Ședința Senatului României din data de: 25.06,2018

Obiectul interpelării: Măsuri de îmbunătățire a comercializării masei 
lemnoase și de contracarare a unor efecte negative generate de nerealizarea 

lucrărilor în domeniul silvic

Domnule Ministru

Prin prezenta interpelare doresc să ridic o serie de probleme pe care 
mi le-au prezentat, la cabinetul parlamentar și în calitate de membru al 
Comisiei pentru agricultură, silvicultură și dezvoltare rurală din Senat, 
atât cetățeni din județul Neamț, cât și reprezentanți ai societăților 
comerciale din domeniul silvic.

Una din aceste probleme se referă la excesiva birocratizare a 
procedurii prin care cetățenii pot avea acces la lemnul de foc. Amănunte 
legate de această situație veți vedea în materialele anexate.

O a doua problemă privește necontractarea, din varii motive, a 
masei lemnoase prevăzută a se exploata. La cele de mai înainte, se 
adaugă nerealizarea lucrărilor de îngrijire și conducere a arboratelor, 
tăierele de igienă și de produse disparate cu efecte negative asupra stării 
fitosanitare a fondului forestier și a calității arboratelor în viitor.

Domnule ministru, sunt convinsă de faptul că aceste probleme vă 
sunt cunoscute. Pentru mine și pentru cei interesați care îmi relatează 
situații precum cele de mai sus, prezintă importanță deosebită măsurile 
de rezolvare a problemelor și de remediere a efectelor negative care se 
răsfrâng atât asupra populației, a mediului economic cât și a fondului 
forestier.



Pentru o documentare mai amănunțită atașez sesizările/propunerile 
primite de la Direcția Silvică Neamț și de la Federația Sindicatelor Silva.

Cu respect, vă mulțumesc și aștept răspunsul dumneavoastră în 
legătură cu aceste probleme și soluțiile preconizate, în scris, la Senatul 
României.

Senator,
Emilia Arcan
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